

**PEMBERITAHU PERTANYAAN DEWAN RAKYAT**

**PERTANYAAN** : **LISAN**  
**DARIPADA** : **Y.B. Datuk Mohd Idris bin Jusi [ Batu Pahat ]**  
**TARIKH** : **31.3.2014**  
**SOALAN** :

**Y.B. Datuk Mohd Idris bin Jusi [ Batu Pahat ]** minta **MENTERI PENDIDIKAN** menyatakan langkah-langkah pada masa depan untuk mengelak tindakan "laksana kemudian tangguh" dalam program perubahan seperti PBS. Apakah rancangan Kementerian untuk memastikan PBS tidak menambah beban guru secara tidak perlu (*adding unnecessary burden*), PBS dapat menaksir keupayaan pelajar secara adil, saksama dan menepati keupayaan pelajar dan PBS dapat mengekalkan tahap motivasi pengajaran-pembelajaran tinggi di kalangan guru dan murid.

**JAWAPAN**

Tuan Yang di-Pertua,

Pentaksiran Berasaskan Sekolah (PBS) telah dibangunkan berdasarkan banyak kajian sejak tahun 2005 hingga sekarang. Pelaksanaan PBS telah dirancang dengan teliti mengikut kohort bermula murid tahun 1, pada tahun 2011 dan murid tingkatan 1, pada tahun 2012. Walau bagaimanapun pada 11 Februari 2014, Kementerian Pendidikan Malaysia (KPM) telah menangguhkan pelaksanaan PBS dan mengkaji semula pelaksanaannya untuk menangani permasalahan yang timbul ekoran rungutan guru-guru dan ibu-bapa. Hasil kajian semula yang melibatkan pelbagai pihak *stakeholder*, penambahbaikan PBS akan dilaksanakan mula 1 April 2014 dengan penambahbaikan seperti berikut:

- i. Menggantikan penggunaan Dokumen Standard Prestasi (DSP) dengan Panduan Perkembangan Pembelajaran Murid. DSP sebelum ini menyebabkan guru terikat dengan bilangan pernyataan deskriptor dan pernyataan evidens yang banyak. Guru juga tidak perlu menyediakan Fail Perkembangan Murid (FPM) dan melengkapkan Rekod Transit. Perekodan perkembangan pembelajaran murid boleh dilakukan mengikut kesesuaian guru;
- ii. Bagi memastikan guru memberi fokus terhadap pengajaran dan pembelajaran, guru tidak perlu lagi mengisi data penguasaan murid menerusi SPPBS secara on line seperti sebelum ini. Guru boleh merekodkan perkembangan pembelajaran murid secara offline. Bagi ibu bapa yang ingin mengetahui tahap pencapaian anak-anak mereka, pihak sekolah akan mengadakan ujian bulanan, peperiksaan pertengahan tahun atau peperiksaan akhir tahun sekolah yang dapat memberi gambaran kepada ibu bapa tentang tahap pencapaian anak mereka. Guru akan menyediakan pelaporan perkembangan pembelajaran murid untuk memaklumkan kepada ibu bapa.
- iii. Penilaian Menengah Rendah (PMR) di Tingkatan 3 akan digantikan dengan Pentaksiran Tingkatan 3 (PT3). Ini bermakna tiada peperiksaan berpusat untuk pelajar Tingkatan 3. Melalui pentaksiran, pihak sekolah akan mentadbir, mentaksir dan memberi skor terhadap pentaksiran tersebut berpandukan instrumen dan panduan peraturan penskoran yang setara (standardised) yang disediakan oleh pihak Lembaga Peperiksaan (LP). Pentaksir luar yang dilantik oleh LP akan melaksanakan verifikasi dan LP akan melaksanakan moderasi sebelum pelaporan dikeluarkan.

Untuk makluman Ahli Yang Berhormat, bagi memastikan PBS yang telah ditambahbaik ini dapat dilaksanakan dengan berkesan, KPM akan mengadakan

1

taklimat secara terperinci tentang konsep dan pelaksanaannya kepada pegawai-pegawai di Jabatan Pendidikan Negeri, Pejabat Pendidikan Daerah, pentadbir dan guru-guru. KPM juga akan mengadakan latihan supaya guru memahami konsep pentaksiran dan mengamalkannya dalam proses pengajaran dan pembelajaran serta meningkatkan kemahiran guru memeriksa jawapan murid.

Rjm84

**PEMBERITAHUAN PERTANYAAN  
DEWAN RAKYAT, MALAYSIA**

PERTANYAAN : LISAN

TARIKH : 31 MAC 2014 ( ISNIN )

DARIPADA : Y.B. DATO' HAJI MOHD ZAIM BIN ABU HASAN  
[ PARIT ]

**SOALAN :-**

**Y.B. DATO' HAJI MOHD ZAIM BIN ABU HASAN [ PARIT ]** minta **MENTERI KESEJAHTERAAN BANDAR, PERUMAHAN DAN KERAJAAN TEMPATAN** menyatakan adakah Kerajaan berhasrat untuk menubuhkan satu tabung khas untuk membantu golongan berpendapatan rendah mendapatkan pinjaman bagi tujuan membeli rumah mampu milik pada kadar faedah yang rendah.

## **JAWAPAN :-**

Tuan Yang di-Pertua,

Untuk makluman Ahli Yang Berhormat, buat masa ini kerajaan tidak berhasrat untuk menubuhkan satu tabung khas membantu golongan berpendapatan rendah mendapatkan pinjaman bagi tujuan membeli rumah mampu milik pada kadar faedah yang rendah.

Walau bagaimanapun, terdapat Skim Pinjaman Perumahan (SPP) dan Skim Rumah Pertamaku (SRP) yang diwujudkan khusus untuk golongan seperti ini.

**(i) Skim Pinjaman Perumahan (SPP)** di bawah KPKT menyediakan kemudahan pinjaman kepada golongan berpendapatan antara RM750 hingga RM2,500 sebulan untuk individu yang belum pernah memiliki rumah dan bukan kakitangan Kerajaan. Skim ini juga menawarkan pinjaman sehingga RM45,000 bagi pembinaan rumah di atas tanah sendiri atau tanah milik saudara terdekat. Skim ini hanya mengenakan caj perkhidmatan pada kadar 2% kepada peminjam.

**(ii) Skim Rumah Pertamaku (SRP)** telah diperkenalkan oleh Kerajaan melalui Cagamas Bhd. di bawah Kementerian Kewangan bagi membantu rakyat membeli rumah pertama mereka dengan mendapatkan pembiayaan 100%. Skim ini membolehkan golongan muda untuk mendapat pembiayaan sehingga 100% daripada institusi-institusi kewangan untuk membeli rumah pertama mereka tanpa perlu membayar 10% wang pendahuluan. Nilai maksimum hartanah adalah RM400,000.

Had pendapatan peminjam adalah sehingga RM5,000 kepada peminjam perseorangan dan bagi peminjam bersama, had pendapatan mereka adalah sehingga RM10,000 sebulan.

Kementerian Kesejahteraan Bandar,  
Perumahan dan Kerajaan Tempatan

Mac 2014

**PEMBERITAHUAN PERTANYAAN  
DEWAN RAKYAT**

**PERTANYAAN : BAGI JAWAB LISAN**

**DARIPADA : Datuk Haji Datu Nasrun bin Datu Mansur  
[ SILAM ]**

**TARIKH : 31 Mac 2014 (Isnin)**

**SOALAN : 51**

**Datuk Haji Datu Nasrun bin Datu Mansur [ Silam ]** minta **MENTERI PENGANGKUTAN** menyatakan adakah Kementerian telah mempertimbangkan kelulusan permohonan pembinaan lapangan terbang baru di Lahad Datu atau membaik pulih lapangan terbang yang sedia ada, kerana lapangan terbang sedia ada tidak dapat mendaratkan Airbus A320 dan Boeing 737 dan tidak mempunyai lampu pendaratan pada waktu malam. Lapangan terbang Lahad Datu juga tidak memenuhi piawaian keselamatan lapangan terbang antarabangsa atau '*Aviation Certification and Interoperability Office*' (ACIO).

## **JAWAPAN:**

Tuan Yang di-Pertua,

Untuk makluman Ahli Yang Berhormat Silam, satu kajian fisibiliti (*Feasibility Study*) telah dilaksanakan untuk mengkaji cadangan pembinaan sebuah lapangan terbang baru di Lahad Datu dan telah disiapkan pada 30 Jun 2012 dengan kos hanya sebanyak RM3.03 juta. Kajian fisibiliti tersebut adalah inisiatif Kerajaan yang dibuat untuk mempertingkatkan sosio-ekonomi penduduk Lahad Datu dan wilayah berhampiran. Pihak juruperunding telah membentangkan laporan akhir kajian tersebut kepada Kementerian Pengangkutan pada 22 Oktober 2012.

Intipati daripada kajian ini ialah terdapat keperluan untuk mewujudkan sebuah lapangan terbang yang baru di Lahad Datu bagi menggantikan lapangan terbang sedia ada yang akan melibatkan kos sebanyak RM 700 juta.

Untuk makluman Ahli Yang Berhormat Silam juga, Kementerian Pengangkutan telah mengadakan perbincangan dengan Kementerian Pertahanan, Kementerian Dalam Negeri, Unit Perancang Ekonomi, Pejabat Kawasan Keselamatan Khas Pantai Timur Sabah (ESSCOM), Kementerian Kerja Raya, syarikat-syarikat penerbangan tempatan dan Malaysia Airports Holdings Berhad (MAHB) bagi membincangkan keperluan pembinaan sebuah lapangan terbang baru dan kini sedang meneliti dan mengkaji hasil perbincangan tersebut.